

Aug 21-24, 2019



Words and Waves 2019

LEARN, WRITE, AND BE WHERE THE EARTH MEETS THE SEA.

Woody Point Heritage Theatre, Woody Point, NL



Words and Waves is a one of a kind event gathering people interested in journals, stories and learning. The backdrop is beautiful Woody Point in the heart of Gros Morne National Park.

Running Between August 21 to the 24, there is something for everyone:

- A retreat for individuals wanting to start or deepen a journal writing practice;
- Workshops about journaling and self-care, a community creative space, an Open Mike Night, and a scavenger hunt;
- Training for helping professionals on the use of therapeutic writing; and,
- Friday, Aug 23, a special guest (TBC) at the Heritage theatre to share about storytelling and healing.

Des mots et des vagues est un mini-festival qui rassemble des gens intéressés par les bienfaits de l'écriture, le journal intime et les histoires qui forment notre vie.

Ayant lieu du 21 au 24 août à Woody Point, au sein du Parc National du Gros Morne, ce rassemblement offre quelque chose pour tout le monde:

- une retraite qui pour les gens qui commencent ou veulent approfondir leur pratique de garder un journal intime;
- des ateliers sur différents genres de journals et sur le mieux-être, un espace de création, une chasse au trésor et une soirée de micro ouvert;
- une formation pour les intervenants en relation d'aide sur l'utilisation de l'écriture thérapeutique;
- un invité spécial (à confirmer) le 23 août qui partagera sur le pouvoir de raconter.

Veillez noter que ce festival est offert en anglais.

For information or to register / pour infos ou pour vous inscrire:

www.dimadupere.com/words-and-waves

info@dimadupere.com